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Styrelsen för  Sammanträdesprotokoll Protokoll nr  

Frösakulls  Sammanträdesdatum 2024 - 1 

Fritidsförening 2024-04-20 
 

Plats och tid Klubbstugan i Frösakulls By, em ca 75 min 

 

Närvarande  
Mikael Wikman, ordförande (stuga 43) 

Marie Johansson (stuga 112) 

Michel Löfgren (stuga 127) (digitalt) 

Håkan Karlsson (stuga 58) 

Tommy Sandquist, (stuga 151) 

Maj-Inger Sunesson (stuga 137) adjungerad §4 

Roger Andersson (stuga 030) adjungerad §4 

Lars-Olav Carlsson (stuga 049) adjungerad §4  

 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Wikman hälsar alla välkomna till dagens möte. 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

Styrelsen godkänner dagordningen för mötet. 

§ 3 Utse justerare av protokollet 

Styrelsen utser Marie Johansson och Håkan Karlsson till att justera mötets protokoll. 

§ 4 Valberedning information eventuella avgångar  

Valberedningen och styrelsen diskuterade den nuvarande ledamotssammanställningen och 

konstaterade att en ständig föryngring och en bättre kvinnlig representation vore önskvärd på 

sikt.  

Idag består styrelsen endast av en styrelsesuppleant. Förslag framfördes om ytterligare en eller 

två nya till årets årsmöte. Enligt stadgarna är inget antal suppleanter angivna. 

En fördel att en eller flera i styrelsen även representeras som ledamot i Ekonomiska föreningen. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll gås igenom och godkännes av styrelsen. 

§ 6 Ekonomirapport från kassör 

Kassör Marie Johansson informerar om aktuellt ekonomiskt läge.  

Ett underskott på 146 000 kronor från förra året. Budgetmålet för 2024 är att få balans på 

räkenskaperna. 
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§ 7 Information från ekonomiska föreningen 

Tommy informerade om att mark -och skogskommittèn tillsammans med Ragnar Johansson 

inventerade hela vårt förvaltade område lördagen den 2 mars. Till hösten har kommittén fått i 

uppdrag att starta ta fram en ny långsiktig skötsel -och förvaltningsplan. 

Fastighetsgränsen mot Norra Frösakulls -och Ringenäs Villaförenings mark längs 

Kungsvägen har satts ut av Lantmäteriet på begäran av dem, vilket visar att vissa stugägare på 

Erik Staels område har tagit till sig mark, som på sikt kommer få konsekvenser på ett eller 

annat sätt. 

Belysningsarbetet i vår inre gång (brandgatan) kommer att påbörjas på städdagen med 

grävning och vara färdig installerat senast den 15 juni. 

 Årsstämman för ekonomiska föreningen är bestämd till söndagen den 16 juni 2024. 

 

 

§ 8 Häcköversyn 

Håkan informerade om att han gjort en okulär häcköversyn. Inget att anmärka på för 

närvarande. 

 

§ 9 Hemsidan 

Kommer att göras en förbättring eller alternativt en ny hemsida i samråd med ekonomiska 

föreningen under året. 

 

§ 10 Övriga frågor  

10:1 Framfördes behov av en träff med Erik Staels by styrelse. 

11:2 Diskuterades om vi borde köpa städning av toalett -och duschrum i vår 

gemensamhetsbyggnad från städbolag. 

11:3 Beslutades att vi skall köpa in ett nytt utomhusbordtennisbord att användas på 

dansbanan. 

11:4 Beslutades att vi skall investera i två nya skyddsnät till studsmattorna. 

 

§ 12 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till den 12 maj 2024 kl. 10.00. 

Ordförande Mikael Wikman tackar alla för ett bra arbete och avslutar dagens möte. 

 

Tillfällig comeback vid pennan utsedd vid mötet 

Tommy Sandquist 
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Protokollet justeras 

Mikael Wikman   Tommy Sandquist 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

Marie Johansson   Håkan Karlsson  

Justerare    Justerare   


